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Abstract (en)
[origin: US4869033A] The invention relates to a pressurized fluid storage tank (1) adapted to be disposed underground at a slight depth. The
invention comprises a ring (2) forming the side wall of the tank and two horizontal circular walls disposed in said ring and forming respectively the
bottom wall (4) and the top wall (9) of the tank (1). Tie rods (8) are disposed between the top wall (9) and the bottom wall (4), these tie rods (8)
being adapted to take the stresses resulting from the pressure of the stored fluid on said bottom wall (4) and top wall (9), leakproofing means (10)
adapted to make the tank impervious to the fluid stored lining the interior of the tank (1). The tank (1) according to the invention permits storage
under excellent conditions of inconspicuousness and safety. The invention is more particularly applicable to the storage of pressurized fuel fluids.

Abstract (fr)
L'invention concerne un réservoir (1) de stockage de fluide sous pression pouvant être enterré à faible profondeur. L'invention comprend une
virole (2) formant la paroi latérale du réservoir, et deux parois circulaires horizontales disposées dans cette virole formant respectivement la paroi
inférieure (4) et la paroi supérieure (9) du réservoir (1). Des tirants (8) sont disposés entre la paroi supérieure (9) et la paroi inférieure (4), ces
tirants (8) étant aptes à reprendre les sollicitations engendrées par la pression du fluide stocké sur les dites parois inférieure (4) et supérieure (9),
des moyens d'étanchéisation (10) aptes à rendre le réservoir étanche au fluide stocké garnissant l'intérieur du réservoir (1). Le réservoir (1) selon
l'invention permet le stockage dans d'excellentes conditions de discrétion et de sécurité. L'invention s'applique plus particulièrement au stockage de
fluides combustibles sous pression.
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